
Modernizace bezdrátového obecního rozhlasu 

 

Vzhledem k nefunkčnosti obecního rozhlasu a častým stížnostem od našich občanů, jsme se 

rozhodli, že oslovíme firmu, která spravovala obecní rozhlas v naší obci již v minulosti. 

Zástupce firmy SOVT-RADIO, s.r.o. nám sdělil, že bude nutné přidat několik tlakových 

reproduktorů pro bezdrátový rozhlas a nahradit stávající vysílací jednotku za novou, která je 

kompatibilní s moderními technologiemi. Dále již nebudou nahrazovány domácí vysílače, 

které byly velmi poruchové. 

 

Eva Šafarčíková, starostka obce 


